
Protokoll	  från	  Bjälborådets	  styrelsemöte	  	  
2016-‐04-‐23	  

Fd.	  församlingshemmet	  
	  
	  

	  
Närvarande:	  
Kristin	  Henrysson,	  ordförande	  
Tove	  Kastberg,	  sekreterare	  
Nina	  Pettersson,	  kassör	  
Daniel	  Bladh,	  ledamot	  
Fredrik	  Kåhlin,	  ledamot	  
Rolf	  Båvius,	  hedersledamot	  
	  
	  
	  
§1	  Mötets	  öppnande	  
	  
Ordförande	  Kristin	  Henrysson	  hälsar	  välkommen.	  
	  
	  
	  
§2	  Val	  av	  justerare,	  godkännande	  av	  dagordning	  
	  
Daniel	  Bladh	  väljs	  till	  justeringsman,	  dagordning	  godkänns.	  
	  
	  
	  
§4	  Föregående	  protokoll.	  
	  
Genomgång	  av	  föregående	  protokoll.	  
	  
	  
	  
§5.13.3	  Lekplats	  
	  
Fredik	  Kåhlin	  informerar	  hur	  arbetet	  i	  lekplatsprojektet	  fortskrider.	  	  
	  
Stadsträdgårdsmästare,	  Åsa	  Blomqvist,	  meddelar	  att	  vi	  måste	  koordinera	  markinköpet	  
innan	  lekparksprojektet	  kan	  fortsätta.	  När	  kommunen	  väl	  köpt	  in	  marken	  kan	  vi	  gå	  
vidare	  med	  nästa	  steg.	  Kontaktperson	  för	  markköpet	  heter	  Hanna	  Hammarlund,	  
exploateringsingenjör	  på	  Mjölby	  kommun.	  Markägaren	  ställer	  sig	  positiv	  till	  köpet.	  De	  
berörda	  grannfastigheterna	  har	  inte	  blivit	  informerade	  än.	  	  
	  
	  
	  
	  



	  
	  
	  §5.15.2	  Grillkväll	  
	  
Vi	  går	  igenom	  arbetsuppgifterna	  inför	  grillkvällen.	  	  
	  
Kristin	  Henrysson	  har	  kontaktat	  DJ	  data	  om	  att	  medverka	  på	  grillfesten,	  de	  ställde	  sig	  
positiva	  till	  detta.	  Daniel	  Bladh	  skickar	  en	  inbjudan.	  	  
	  
Borden	  är	  bokade	  inför	  grillkvällen.	  	  
	  
Nina	  tar	  med	  grillen.	  	  
	  
Kristin	  köper	  alkoholfri	  dryck.	  
	  
Kristin	  hjälper	  Tove	  med	  att	  sätta	  upp	  tipspromenaden.	  	  
	  
Daniel	  Bladh	  för	  protokollet	  då	  Tove	  är	  bortrest.	  
	  
	  
	  
	  
§6.12.4	  Ekonomisk	  avstämning	  
	  
	  
Vi	  anser	  att	  kostnaden	  för	  hemsidan	  är	  för	  dyr.	  Fredrik	  kontaktar	  bypasset.se	  för	  att	  
diskutera	  en	  avveckling	  av	  Bjälbos	  medverkan	  på	  sidan.	  
 
Med	  anledning	  av	  lekparksprojektet	  bör	  vi	  registrera	  Bjälborådet	  som	  en	  ekonomisk	  
förening.	  Fredrik	  Kåhlin	  ansvarar	  för	  detta.	  	  
 
För	  att	  vi	  ska	  kunna	  registrera	  en	  ekonomisk	  förening	  måste	  vi	  uppdatera	  våra	  stadgar.	  
Nina	  ser	  över	  stadgarna	  i	  syfte	  att	  presentera	  dem	  vid	  stämman	  på	  grillkvällen.	  	  
	  
Bygdepengen	  har	  höjts	  till	  8000	  kronor.	  	  
	  
	  
	  
	  
	  
§7	  Övriga	  frågor	  
	  
	  

• Partytält	  
	  
Tove	  visar	  förslag	  på	  ett	  partytält	  och	  vi	  diskuterar	  vad	  vi	  anser	  vara	  en	  rimlig	  
kostnad	  för	  en	  sådan	  investering.	  Vi	  beslutar	  att	  summan	  bör	  ligga	  på	  5000-‐8000	  
kronor.	  Tove	  rådgör	  med	  Daniel	  Bladh	  innan	  slutgiltigt	  beslut	  tas.	  	  

	  



	  
• Höstgudstjänst/Ljuståg	  

	  
Kristin	  har	  talat	  med	  prästen	  Anna-‐Karin	  Horner	  och	  hon	  vill	  gärna	  fortsätta	  med	  
ljuståget	  och	  skördegudstjänsten	  i	  Bjälbo.	  Kyrkan	  kan	  ordna	  med	  fika	  om	  vi	  
distribuerar	  inbjudningarna.	  Kristin	  återkopplar	  till	  Anna-‐Karin.	  	  
	  
Vi	  diskuterar	  möjligheten	  att	  ordna	  en	  egen	  sammankomst	  för	  bygden	  som	  inte	  
är	  sakral.	  	  
	  
	  

• Kartkväll	  
	  
Kristin	  föreslår	  att	  ha	  en	  sammankomst	  då	  folk	  i	  bygden	  träffas	  och	  talar	  om	  
Bjälbos	  historia	  utifrån	  gamla	  kartor	  som	  är	  bevarade	  från	  församlingshemmet.	  
Vi	  diskuterar	  möjligheten	  att	  bjuda	  in	  någon	  från	  länsmuseet	  inför	  ett	  sådant	  
evenemang.	  Kristin	  ber	  Cajsa	  att	  ta	  med	  kartorna	  till	  grillkvällen	  för	  att	  väcka	  
intresse	  bland	  byborna.	  	  
	  

	  
	  
	  
§8	  Tid	  och	  plats	  för	  nästa	  möte.	  
	  
Nästa	  möte	  blir	  den	  5	  juni,	  klockan	  15.00,	  Bjälbo	  Norrgård.	  
	  
	  
	  
	  
§9	  Mötets	  avslutning	  
	  
Kristin	  Henrysson	  avslutar	  mötet	  
	  
	  
	  
	  
	  
………………………………………………	  
Tove	  Kastberg	  
	  
Sekreterare	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  

	  
………………………………………………	  
Daniel	  Bladh	  
	  
Justerare	  
	  



	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  


